

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 38 to the Journals).

The honourable Member for Mount Royal (Mrs. Finestone) presented three petitions;

The honourable Member for Laurier (Mr. Berger) presented a petition; and

The honourable Member for Ottawa Centre (Mr. Cassidy) presented a petition.

Mr. Cassidy, seconded by Mr. Riis, by leave of the House, introduced Bill C-239, An Act to amend the Excise Act (exemption on home-brewed beer), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The House resumed debate on the motion of Mr. Wise, seconded by Mr. Bissonnette,—That Bill C-25, An Act to amend the Agricultural Stabilization Act, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Agriculture.

And debate continuing;

By unanimous consent, it was ordered,—That when the Order for the second reading and reference to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs of Bill C-46, An Act to amend the Divorce Act, is called, notwithstanding any Standing Order, the following Orders shall also be deemed to have been called:

(a) for the second reading and reference to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs of Bill C-47, An Act respecting divorce and corollary relief; and

(b) for the second reading and reference to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs of Bill C-48, An Act to provide for the release of information that may assist in locating defaulting spouses and other persons and to permit, for the enforcement of support orders and support provisions, the garnishment and attachment of certain moneys payable by Her Majesty in right of Canada.

Debate was resumed on the motion of Mr. Wise, seconded by Mr. Bissonnette,—That Bill C-25, An Act to amend the Agricultural Stabilization Act, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Agriculture.

After further debate, the question being put on the motion, it was agreed to, on division.

Accordingly, the Bill was read the second time and referred to the Standing Committee on Agriculture.

Pursuant to Order made earlier this day, the Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs of Bill C-46, An Act to amend the Divorce Act;

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 38 aux Journaux).

L'honorable député de Mount Royal (M^{me} Finestone) présente trois pétitions;

L'honorable député de Laurier (M. Berger) présente une pétition; et

L'honorable député d'Ottawa-Centre (M. Cassidy) présente une pétition.

M. Cassidy, appuyé par M. Riis, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-239, Loi modifiant la Loi sur l'accise (exemption pour la bière brassée à domicile), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Wise, appuyé par M. Bissonnette,—Que le projet de loi C-25, Loi modifiant la Loi sur la stabilisation des prix agricoles, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent de l'agriculture.

Le débat se poursuit;

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que, lorsqu'on passera à l'appel de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la justice et des questions juridiques du projet de loi C-46, Loi modifiant la Loi sur le divorce, nonobstant tout article du Règlement, l'appel des ordres suivants soit réputé avoir été aussi fait:

a) ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la justice et des questions juridiques du projet de loi C-47, Loi concernant la Loi sur le divorce et les mesures accessoires; et

b) ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la justice et des questions juridiques du projet de loi C-48, Loi prévoyant la communication de renseignements susceptibles de permettre de retrouver les conjoints défailants et d'autres personnes, ainsi que la saisie-arrêt, pour l'exécution d'ordonnances et d'ententes alimentaires, de certaines sommes entre les mains de Sa Majesté du chef du Canada.

Le débat reprend sur la motion de M. Wise, appuyé par M. Bissonnette,—Que le projet de loi de loi C-25, Loi modifiant la Loi sur la stabilisation des prix agricoles, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent de l'agriculture.

Après plus ample débat, cette motion, mise aux voix, est agréée, sur division.

En conséquence, ce projet de loi est lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent de l'agriculture.

Conformément à l'ordre adopté plus tôt aujourd'hui, il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la justice et des questions juridiques du projet de loi C-46, Loi modifiant la Loi sur le divorce.